
 

Verslag Algemene Vergadering Inclusie en Toegankelijkheid 
 
 

10/06/2022, van 10u00 tot 12u00. 

Locatie: gemeentehuis Middelkerke 

Aanwezig: 
Wim Geuns, Machteld Meeschaert, Annie Vanacker, Natacha Lejaegher,  Wim Verhelst, 

Sonja Vanmaele, Freddie Baten (Dovenactie) en Geert Verstraete (Dovenactie), Sara Zajc 

(Dyade) 

1. Verwelkoming: 

Verwelkoming door de voorzitter Machteld Meeschaert. 

 

2. Goedkeuring vorig verslag: 

Het vorig verslag wordt éénparig goedgekeurd. 

 

3. Dovenactie Middenkust wil toetreden tot de Adviesraad Inclusie & Toegankelijkheid. 

Ze worden op de AV vergadering vertegenwoordigd door Freddie Baten en Geert 

Verstraete. Geert Verstraete stelt de werking van Dovenactie Middenkust voor. 

Freddie Baten zal Dovenactie vertegenwoordigen in de Adviesraad. Geert Verstraete 

zal af en toe deelnemen aan de vergaderingen en heeft hiervoor een doventolk 

nodig. We zoeken hiervoor nog budget. 

 

4. Geert Verstraete bespreekt ook de toegankelijkheid van het Gemeentehuis en bv het 

zwembad: zijn er genoeg visuele hulpmiddelen bv bij brandalarm, worden in- en 

uitgangen en dergelijke genoeg visueel aangeduid? Nederlands is voor veel doven 

een tweede taal dus moet er aan de receptie en op de site met begrijpelijke, 

eenvoudige taal gewerkt worden. Dit geldt ook voor de nieuwsbrieven. We kunnen 

hier ook met Inter samenwerken. 

 

5. We nodigen Freddie Baten en Geert Verstraete ook uit op het bezoek aan Xinix. Wim 

stuurt hier voor een uitnodiging in Outlook naar alle leden. Machteld vraagt zich af of 

we een dergelijk belevingsmoment kunnen plannen bij de Dovenactie.  Wim volgt dit 

op. 

 

6. De gemeente beschikt over twee ‘toegankelijke hulpcontainers’. Waar zijn ze en hoe 

krijgen we ze terug in orde?  Wim volgt dit verder op. 

 

7. Bij de werken aan de Zeedijk in Westende en Middelkerke werd het advies van de 

Adviesraad opgevolgd. De toegankelijkheid van de tram- en bushaltes moet 

verbeterd worden. Participatie plant overleg met Dirk Depoorter en Sofie Feys. 

 

8. Nu Dovenactie deel uitmaakt van de Adviesactie, beschikken we ook over de nodige 

expertise om doven en slechthorenden te helpen.  We kunnen zo een scherm 

voorzien tijdens de veiling op Soirée Unique zodat ook doven en slechthorenden de 

veiling kunnen volgen en bieden. Sonja stelt voor ook na te gaan hoe we een 

doventolk kunnen inhuren bij grote evenementen, zoals de nieuwjaarsreceptie en de 

speech van de burgemeester. 



9. Sara vraagt of wie niet, zoals in Oostende, op het strand permanente betonnen 

paden kunnen leggen ipv onze strandmatten. Sonja meldt dat dit niet kan omdat het 

strand te veel ‘beweegt’. 

 

10. Er is nog altijd niets veranderd aan de situatie aan zwembad Krokodiel. Wim heeft 

hiervoor overleg gehad met Tom Vandenauweele: de overgang tussen de voetpaden 

en de ventweg vormen het onderwerp van een discussie tussen de gemeente en Vita 

dus hier kunnen we niet veel aan veranderen. Tom weet nu ook dat de 

betaalautomaten veel te hoog staan. Hij heeft hiervoor Vita gecontacteerd. Het zou 

natuurlijk best zijn als de automaten opnieuw en lager gemonteerd worden maar dit is 

waarschijnlijk niet 100% realistisch. Hij dringt er wel op aan dat Vita aan de 

automaten en de ingang van het zwembad duidelijk kenbaar maakt dat mensen ook 

aan het onthaal hun parking kunnen betalen. 

 

11. Er komt ook de vraag of de redders in het zwembad wel een opleiding ‘gebruik van 

de tillift’ gekregen hebben. Wim vraagt dit na bij Tom Vandenauweele. Hij bespreekt 

met Tom ook de tarieven. Het zwembad moet ook toegankelijk zijn voor mensen met 

een beperkt inkomen. Er moet zeker een aangepast tarief komen voor begeleiders 

van personen met een beperking. De prijzen moeten ook duidelijk visueel bekend 

gemaakt worden voor doven en slechthorenden. 

 

12. Spelewest moet nu  in de Sirène opgenomen worden: Natacha heeft hiervoor meteen 

naar Tineke (jeugddienst) gebeld.  

 

13. Stand van zaken boekhouding: 

De boekhouding wordt overlopen. De penningmeester herhaalt dat er telkens 

akkoord moet gevraagd worden aan haar, dit voor elke aankoop! 

 

Voor verslag, 

Wim Geuns. 


